
                                                                        Z á p i s n i c a

                          zo zasadnutie Rady zakladajúcich členov ZsZK  dňa 10.02.2024  v Nesvadoch

Prítomní :  P.Baďura,  M.Hajdák, M.Rusnák, O.Kollár , P.Bežák, E.Baďura, M.Meluš

Program :     1. Zahájenie schválenie programu

                     2. Rôzne

                     3. Záver

1. Z a h á j e n i e

Prítomných  zástupcov  RZČ privítal a zasadnutie viedol predseda zväzu p. Peter Baďura. 

2. S c h v á l e n i e   p r o g r a m u

p. Peter Baďura predniesol členom Rady návrh programu zasadnutia. Program bol prítomnými schválený. 

3. R ô z n e

p. Peter Baďura v úvode zasadnutia predniesol pripomienky a riešenie jednotlivých činností v ZsZK ktoré treba
neodkladne riešiť. 
Uviedol nasledujúce pripomienky a návrhy: 

A. p. Michal Rusnák predniesol návrh aby sa na našej  regionálnej súťaži  na karate gi nenosili štátne znaky
SR. Na karate gi sa môžu nosiť len znaky štýlov alebo znaky klubové o rozmeroch maximálne 12 x 8 cm2.. 

Členovia RZČ uvedený návrh jednomyseľne schválili.

B. p. Peter Baďura uviedol, že v SLSP,,a.s. kde Západoslovenský zväz karate ,o.z. má zriadený bankový účet
majú podpisový vzor p .Ing.Ingid Marková a p. Peter Baďura. Keďže p. In. Marková už nie je štatutárnou
zástupkyňou ZsZK navrhol aby mal v SLSP, a.s. ako predseda  a štatutár zväzu mal podpisové právo  len on
sám.

Členovia RZČ uvedený návrh jednomyseľne schválili

C.  p. Peter Baďura uviedol skutočnosť o používaní preukazov ZsZK ktorú schválili členovia RZČ, nakoľko
zväz je samostatný právny subjekt. Funkcionári ZsZK alebo členských klubov, súťažiaci,. rozhodcovia, tréneri,
asistenti trénerov a vo všeobecnosti každý kto sa chce podieľať ako člen na činnosti v ZsZK musí mať platný
Preukaz ZsZK. Bez preukazu nebude nikomu umožnené aby zastupoval svoj klub ako člen na zasadnutiach
orgánov zväzu alebo sa zúčastnil športového podujatia organizovaného ZsZK.

 Členovia RZČ uvedený návrh jednomyseľne schválili

D. p. Peter Baďura  predniesol návrh odmien jednotlivým zainteresovaným členom ZsZK ktorí sa podieľajú na
riadení súťaží, tieto budú zapracované do Hospodárskeho poriadku a Pravidiel komisie rozhodcov.

Členovia RZČ uvedený návrh jednomyseľne schválili

Zasadnutie RZČ ukončil a za účasť  prítomným  poďakoval p. Peter Baďura.

v Nových Zámkoch 12.2.2024
zapísal : Erik Baďura, Predseda OK ZsZK                                                                        

                                                                                                                                        Peter Baďura v.r.
                                                                                                                                          Predseda ZsZK
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